
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 26.04.2024 

 

 

 
Přítomni: Paloušová, Hlaváč ml., Nechanský, Šťastný, Housa, Šrámek, Popek  

Omluveni: Polanecký, Prokůpek 

Neomluven:  

Přizváni: Patočka, Havlíček David 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Hlaváč ml., Šrámek 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu z minulé výborové schůze. 

2. Řešení otázky areálu Kamenec, informace jednatele TJ k současnému stavu v areálu Kamenec, 

informace vedoucího skupiny Kamenec k probíhajícím jednáním o převodu areálu. 

3. Rozprava k možnostem, jak zajistit financování všech položek, které bude nutné uhradit v důsledku 

převzetí areálu Kamenec od společnosti Snowhill Jizera, s.r.o. a v důsledku následného převedení na 

Město Jablonec nad Jizerou. 

4. Schvalování rozpočtu na rok 2024. 

5. Dotace – informace jednatele TJ ke schválené dotaci Podpora sportovní činnosti dětí a mládeže ve 

sportovních organizacích 2024 – Liberecký kraj. 

6. Různé. 

 

 

 

Bylo projednáno: 

 

 

1. Kontrolou zápisu bylo zjištěno, že dochází k průběžnému plnění úkolů ze schůze minulé. 

2. Na úvod jednání výkonného výboru seznámil jednatel TJ přítomné o sledu událostí a jednání od 

poslední schůze výkonného výboru, která se konala 5.4.2024. Dne 15.4.2024 poslal právní zástupce 

smlouvu o užívání vodního díla pro firmu Snowhill Jizera, s.r.o., která byla po drobné úpravě dne 

16.4.2024 odeslána firmě Snowhill Jizera, s.r.o. k posouzení. Dne 22.4.2024 poslal ředitel firmy 

Snowhill Jizera, s.r.o. Ing. Hošek podklady pro vyrovnání v areálu Kamenec při ukončení smlouvy 

s TJ. Cena za investice v areálu byla navýšena z důvodu převzetí vodního díla a obnovení dat 

SKIDATA v areálu na sezónu 2024/2025. Skupina Kamenec souhlasila s navýšením ceny za 

předpokladu, že bude smlouva o užívání vodního díla výhodná pro TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

Dne 24.4.2024 byl jednatel TJ a vedoucí skupiny Kamenec pan Havlíček na Odboru životního prostředí 

v Jilemnici z důvodu konzultace ohledně čerpání vody pro areál Kamenec. Dne 25.4.2024 byl v areálu 

Kamenec opětovně odhadce z důvodu vyjasnění některých položek ze seznamu pro předání areálu. 

3. Z důvodu navýšení částky za převod areálu (viz. bod 2), nebude mít TJ veškeré prostředky na odkup a 

bude muset hledat možnosti financování. Další jednorázový výdaj, který bude muset být uhrazen v roce 

2024 je DPH z prodeje areálu Kamenec Městu Jablonec nad Jizerou, z.s. Za předpokladu, že se TJ 

dohodne s městem na odkupu areálu a platby za areál budou probíhat ve splátkovém kalendáři 

v horizontu cca 10 let, je nutné nastavit smlouvu tak, aby první splátka za areál byla minimálně ve výši 

DPH, protože TJ bude muset v roce 2024 uhradit DPH z celé částky a těmito penězi v současné chvíli 

nedisponuje. Jednatel TJ oslovil dne 25.4.2024 bankéře České spořitelny (TJ má zde podnikatelský 

účet), aby zjistil, jaké možnosti financování úvěrem nebo kontokorentem k účtu banka nabízí. Až bude 

mít jednatel TJ potřebné informace, tak je předá k posouzení výkonnému výboru. Výkonný výbor 

schválil přibrání daňového poradce k řešení všech otázek ohledně převodu areálu Kamenec. Daňového 



poradce osloví člen výkonného výboru Hlaváč Pavel ml. A bude informovat jednatele TJ, zda daňový 

poradce bude při řešení všech otázek nápomocen. 

4. Jednatel TJ představil výkonnému výboru rozpočet na rok 2024, z důvodu předpokládaného převzetí 

areálu bude vysoce ztrátový. Oddíly budou muset důsledně dodržovat finanční kázeň, proplácet se 

budou jen nutné výdaje. V ubytovně nebude v letošním roce docházet k žádné modernizaci, jako 

v letech předešlých. Výkonný výbor rozpočet schválil.  

5. Jednatel TJ informoval výkonný výbor o schválené dotaci od Libereckého kraje v dotačním programu 

Podpora sportovní činnosti dětí a mládeže ve sportovních organizacích 2024 ve výši cca 136.000,- Kč, 

která bude ovšem proplacena TJ až na jaře v roce 2025 po předložení vyúčtování za rok 2024. 

6. Na ubytovně byla provedena dezinsekce dvou pokojů z důvodu podezření na přítomnost parazitů. 

Daň z nemovitosti za rok 2024 byla navýšena o cca 100 %, daň byla FÚ již uhrazena. 

  

 

 

 

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

 

 

Ověření zápisu:  Hlaváč Pavel ml. 

 

 

 

    Šrámek Vojtěch 


